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داستان زندگی سخت پتریاشویلی
به گروگان گرفته شدن 

در ۱۱ سالگی
گنو پتریاشــویلی در ۱۱ ســالگی از یک 
اتفــاق هولناک جان ســالم بــه در برد و 
در ۳۰ ســالگی قهرمــان المپیک شــد. به 
گزارش ایسنا، پتریاشویلی که تا پیش از این 
صاحــب مدال های برنز المپیک ریو و نقره 
المپیک توکیو شده بود، توانست در سومین 
خوش رنگ ترین  المپیــک،  در  حضــورش 
مدال را به دست بیاورد و برای نخستین بار 
قهرمان شــود. بعد از این موفقیت تاریخی 
خیلی ها در شــبکه های اجتماعی مســیر 
ســخت این ورزشــکار معــروف را نمایان 
کردنــد. در ســال ۲۰۰۵، گنو پتریاشــویلی 
۱۱ســاله از روســتای نولی که درگیر جنگ 
شــده بود، ربوده شــد. مقامات گرجستان 
ایــن آدم ربایی را بــه افــراد جدایی طلب 
تســخینوالی نســبت دادند ولــی مقامات 
تســخینوالی ایــن ادعــا را رد کردند و گنو 
پتریاشــویلی ۱۱ ساله پس از ســه ماه آزاد 
شــد. در واقع گنو در ۲۵ نوامبر ۲۰۰۵ آزاد 
شــد. آن طور که یکی از بســتگان خانواده 
گنو عنوان کردند، این پسر در دوران اسارت 
در شــرایط بســیار ســختی قرار داشــت. 
پتریاشــویلی اولین موفقیت جدی خود را 
در ســال ۲۰۱۲ و در ۱۸ سالگی با قهرمانی 
در مســابقات قهرمانی گرجستان به دست 
آورد. در ســال ۲۰۱۴ مســابقات قهرمانی 
جوانان جهان دنبال شــد، اما مدال طلا از 
او گرفته شــد. پتریاشــویلی پس از اسارت 
مرتبا یک داروی پزشــکی مصرف می کرد 
که (فدراســیون بین المللی کشــتی) آن را 
در فهرست داروهای ممنوعه آن سال قرار 
داده بود. پتریاشــویلی پــس از محرومیت 
شــش ماهه، دو بــار برنز جهــان (۲۰۱۳، 
۲۰۱۵) و قهرمانی اروپــا (۲۰۱۶، ۲۰۲۰) را 
کسب کرد. او در سال ۲۰۱۷ برای اولین بار 
در دوران حرفه ای خود قهرمان جهان شد. 
پتریاشــویلی در مجموع ۱۱ مدال جهانی و 
المپیک شامل یک طلا، یک نقره و یک برنز 
و سه طلا، دو نقره و سه برنز المپیک را در 
ویتریــن افتخاراتش دارد. او طلای المپیک 
توکیو را در ثانیه پایانی از دست داد و گیبل 
استیوســون آمریکایی توانست در واپسین 
ثانیه کشــتی او را شکســت دهــد و مدال 
طلا کســب کند. گنو از این ناکامی بســیار 
ناراحت بود و روی ســکوی مدال گریست. 
این ورزشکار در ســال ۲۰۲۰ در ۲۷ سالگی 
ازدواج کرد و یک دختر به نام صوفیا دارد. 
پتریاشویلی که ســه طلای جهان را نیز به 
دســت آورده، حالا طلای المپیک را نیز به 
دست آورده اســت و با توجه به اینکه ۳۴ 
ســال دارد و اینکه یکی از رقیبانش یعنی 
طاهــا آکگل خداحافظی کــرده، به دنبال 
حضــور در المپیــک لس آنجلس خواهد 
بود و بایــد دید در چهار ســال باقی مانده 
رقابت او با امیرحسین زارع و دیگر رقبا چه 

فراز و فرودهایی خواهد داشت.

یک سهمیه خارجی سرخ ها احیا شد!کشمکش ادامه دار سازمان لیگ و پرسپولیس
با تأیید دبیر سازمان لیگ، پرسپولیسی ها در حال حاضر (۱+۴) سهمیه بازیکن 
خارجی دارند و تنها یک ســهمیه خارجی آنها در حال بررســی اســت. به 
گــزارش فوتبال ۳۶۰، پرسپولیســی ها دو روز دیگر باید در مســابقه افتتاحیه لیگ 
بیست وچهارم به میزبانی ورزشگاه امام خمینی اراک برابر ذوب آهن اصفهان قرار 
گیرنــد، آن هم در حالی که مدافع عنوان قهرمانی لیگ برتــر در بازار نقل وانتقالات 
تابستانه فهرست تیمش دستخوش تغییرات مهمی شده و در مسیر جذب بازیکنان 
جدید، سرخ پوشــان به یک چالش مهم برخورده اند؛ پر شــدن ســهمیه بازیکنان 
خارجی و از بین رفتن دو سهمیه به واسطه عدم رعایت قانون در مسیر همکاری با 
وحدت هنانوف و نبیل باهویی. مدیران باشــگاه پرســپولیس در روزهای گذشــته 
در حالــی مذاکرات خود با گزینه های مختلف در مســیر تقویت ســمت چپ خط 
دفاعی تیم شان را پیش می بردند که به صورت هم زمان، پیگیر حل وفصل مشکل 
دو سهمیه خارجی تیم شان بودند. یکی دو روز گذشته سرخ پوشان پایتخت با انتشار 
بیانیه ای نســبت به بلاتکلیفی دو ســهمیه خــود اعتراض کردنــد و صبح دیروز 
(دوشنبه) بود که سازمان لیگ، جوابیه ای را خطاب به بیانیه سرخ پوشان ارائه کرد 
و در این جوابیه عنوان شــده بود که بیش از یک  ماه اســت که وضعیت ســهمیه 
خارجی بازیکنان پرســپولیس تعیین تکلیف شده اســت. سرخ پوشان پایتخت که 
شکایت خود را به کارگروه نقل وانتقالات برده بودند و در این کارگروه شکایت شان 
به سرانجامی نرسیده بود، پیگیر وضعیت احیای دو سهمیه بازیکن خارجی شان از 
طریق کمیته تعیین وضعیت بودند. هم زمان با این مسئله، گفته می شود که دیروز 
(دوشنبه) رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس به ساختمان سازمان لیگ رفته و در 
نشســتی با مدیران این ســازمان، با ارائه اسناد و مدارک نســبت به از بین رفتن دو 

سهمیه بازیکن خارجی تیمش اعتراض کرده است.

از پذیرش اعتراض سرخ ها تا احیای سهمیه هنانوف
محمدرضا کشــوری فرد، دبیر ســازمان لیگ در تازه ترین مصاحبه خود، ضمن 
اعلام خبر احیای یکی از دو ســهمیه های خارجی تیم پرســپولیس توضیح داده 
است: «مشکل پرسپولیس در مورد وحدت هنانوف حل شده و می توانند به جای او 
بازیکن جدید جذب کنند. در مورد نبیل باهویی نیز منتظر اعلام نظر کمیته وضعیت 
هستیم، زیرا این کمیته در حال بررسی مدارک پزشکی او است». کشوری فرد با تأیید 
این مســئله که درباره هنانوف، قانون نباید عطف به ما سبق شود، گفت: «این حرف 
درست است و به همین دلیل سهمیه شان به خاطر استفاده از هنانوف نمی سوزد، 

اما باید وضعیت نبیل باهویی در کمیته وضعیت بررسی شود».

استقلال برای تسویه با بازیکنان خارجی خود نباید از سقف بودجه عبور کند
دبیر ســازمان لیگ در مصاحبه خود نســبت به احتمال فسخ قرارداد آبی ها با 
ودران کیوسفســکی، منتظر محمد و کوین یامگا هم واکنش نشــان داده و درباره 
احتمال تأثیرگذاری فســخ قرارداد این ســه بازیکن در ســقف بودجه آبی ها گفته 
است: «کارگروه نقل وانتقالات باید قرارداد بازیکنان را بررسی کند و زمانش هم الان 
نیست. باشگاه اســتقلال هنوز قراردادهای خود را به سازمان لیگ نیاورده تا آن را 
بررســی کنیم. وقتی چنین کاری نکرده، چگونه می توانیم در مورد اعتراض به این 
سه بازیکن نظر بدهیم؟ البته این باشگاه برای تسویه با بازیکنان خارجی خود نباید 

از سقف بودجه عبور کند».

و قرقیزستانادامه استانداردسازی فولادشهر برای بازی تیم ملی ایران 
بازدید روزانه از ورزشگاه فولادشهر برای به روز رسانی این مجموعه مطابق 
استانداردهای مسابقات بین المللی دیروز نیز ادامه یافت. به گزارش سایت 
فدراســیون فوتبال، بازدید روزانه از ورزشگاه فولادشهر اصفهان برای به روزرسانی 
این مجموعه مطابق اســتانداردهای مسابقات بین المللی همچنان ادامه دارد. بر 
این اســاس، تمام دسترسی ها، ورودی ها و همچنین فضاهای مهم مورد کاربرد در 
رقابت هــای بین المللی، بار دیگر مورد بررســی قرار گرفــت و آخرین نکات برای 
به روزرســانی و اصلاحــات مهم مطابق با آیین نامه ها با مهندســان و مســئولان 
ورزشــگاه فولادشــهر و باشگاه ذوب آهن به اشتراک گذاشته شــد. در این بازدید و 
بر اســاس نامه ۱۱بندی دبیرکل فدراسیون مبنی بر به روزرسانی ورزشگاه فولادشهر 
برای میزبانی مسابقه ایران  - قرقیزستان، برنامه های آماده سازی ورزشگاه مرور شد. 
قرار اســت سه شــنبه نیز نمایندگان بخش تجــاری و پخــش تلویزیونی AFC از 

ورزشگاه فولادشهر بازدید کنند تا نحوه برندینگ این ورزشگاه بررسی شود.

او مرا شگفت زده کردعملکرد مهدی طارمی فوق العاده است
پیشکسوت اینتر با تمجید از خرید مهدی طارمی توسط باشگاه اینتر گفت: 
او خرید بسیار خوب و من را شگفت زده کرده است. به گزارش مهر، مهدی 
طارمی مهاجم تیم ملی فوتبال ایران پس از چهار سال حضور در تیم پورتو پرتغال، 
در نقل و انتقــالات تابســتانی با جدایی از پورتو راهی اینتر شــد تــا فصل جدید در 
رقابت های ســری آ برای این تیم به میدان برود. «جوزپه برگومی» پیشکسوت تیم 
اینتر در مورد حضور طارمی در اینتر اظهار داشت: طارمی من را شگفت زده کرده و 
او باهوش و بسیار سریع است. علاوه بر این، همیشه برای تیم خود گل زنی می کند. 
او ادامه داد: طارمی در هیچ یک از مهارت های پایه ای برجسته نیست، اما همه چیز 
را به خوبی بلد اســت. مقابل لاس پالماس یک پنالتی عالی گرفت و در صحنه گل 
در محوطه جریمه حضور داشت. متأسفانه در ادامه مصدوم شد، اما همچنان یک 
خرید فوق العاده اســت. برگومی اشــاره کــرده که اگرچه طارمــی در هیچ یک از 
مهارت های پایه ای فوتبال برجســته نیست، اما توانایی انجام تمام امور را دارد. او 
همچنین از عملکرد طارمی در بازی مقابل لاس پالماس تمجید کرده؛ جایی که این 
مهاجم توانســت یک پنالتی عالی به دســت آورد و در لحظه گل زنی هم در جای 
مناسب حضور داشته باشد. برگومی به مصدومیت طارمی اشاره کرده اما همچنان 
او را یک خرید بســیار ارزشمند برای اینتر می داند. برگومی همچنین به ارزش های 
تیم اینتر اشاره کرده و گفته که اینتر تیمی است که سایر تیم ها به دنبال شکست دادن 
آن هستند. او همچنین به این نکته اشاره کرده که سال گذشته اینتر مسن ترین تیم 
لیگ بوده و اکنون با چند مصدومیت روبه رو شده، بنابراین باید اعضای کادرفنی این 
تیم احتیاط کنند. برگومی معتقد اســت که موفقیت مجدد اینتر به انگیزه و تمایل 
بازیکنان برای اثبات خود بستگی دارد و نباید فکر کنند که با یک بار پیروزی، کارشان 

تمام شده است.

پورحمیدی به تمرینات تراکتور اضافه می شود؟
اگــر اتفاق خاصی رخ ندهد، حســین پورحمیدی بــه زودی به تمرین های 
تراکتور اضافه خواهد شد. به گزارش ایسنا، پس از حضور علیرضا بیرانوند 
در تراکتور، حســین پورحمیدی که فصل گذشــته با ثبت ۱۸ کلین شیت، موفق به 
تصاحب دستکش طلایی لیگ  برتر شده بود، در تمرینات تراکتوری ها حاضر نشد. 
او تا به امروز حتی یک جلسه تمرینی هم انجام نداده است. پورحمیدی به تازگی از 
تراکتوری ها خواسته بود که اجازه جدایی قرضی او را بدهند، اما این امر میسر نشد. 
او در حاشــیه مراسم بهترین های سال فوتبال ایران در جمع خبرنگاران درباره این 
موضوع، اظهار کرد: تا به حال به تمرینــات تراکتور نرفته ام و احتمال دارد که جدا 
شــوم و اگر نشد، عازم تبریز می شــوم. به گزارش ایسنا، تراکتوری ها تا این لحظه با 
جدایی حســین پورحمیدی موافقت نکرده اند. اگر اتفاق خاصی نیفتد، براســاس 
اظهــارات روز گذشــته این دروازه بان ۲۶ســاله، باید از امروز منتظــر حضور او در 

تمرینات تراکتور باشیم.

المپیک فوتبال

بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس به پایان رســید و کاروان ۴۰ نفره ایــران در این رقابت ها موفق به 
کســب ۱۲ مدال رنگارنگ شــد. ایران در این دوره، برای دومین بار در تاریخ توانست تعداد مدال های 
کسب شــده اش در المپیک را دو رقمی کند تا بعد از افتی که در ریو و توکیو ثبت شــده بود، امیدی به 
آینده ایجاد شود. در این دوره هم درست مثل دیگر ادوار، بار اصلی برای کسب مدال روی دوش کشتی 
بود؛ به ویژه اینکه دو طلا از سه طلای کسب شده ایران در این بازی ها به همت کشتی گیران فرنگی کار 
به دســت آمد. اگرچه آزادکاران ایرانی در پاریس هم از رســیدن به مدال طلا بازماندند، ولی نقره و 
برنزهای آنها در کنار دیگر مدال های کشــتی گیران فرنگی باعث شــد تا بیشترین سهم از سبد مدالی 
کاروان ایران برای کشتی باشد. با وجود چنین امری باز باید بیشترین امتیاز در این دوره به تکواندو برسد. 
به عبارتی، حتی با درخشش تیم کشتی فرنگی، باز هم به نظر می رسد تکواندو عنوان بهترین تیم ایران 
را در پاریس دریافت کند. تکواندو در این دوره از بازی ها چهار ورزشــکار به پاریس اعزام کرده بود که 
در اتفاقی کم سابقه هر چهار ورزشکار موفق به کسب مدال شدند. این به آن معنی است که این تیم 
توانســته رکورد صددرصد کسب مدال را داشــته باشد. از سوی دیگر تکواندو در هر دو بخش زنان و 
مردان مدال آوری داشــت که این یکی ارزش کار را دوچندان می کند. این تیم البته در عرصه کســب 
مدال طلا هم نقش پررنگی داشــت و علاوه بر کســب یک چهارم مدال های کاروان ایران در پاریس، 
یک سوم مدال های طلا را هم به دست آورد. هرچند که همه این موارد، ذیل این موضوع قرار می گیرد 
که این تیم، تیم جوانی است و در المپیک آینده هنوز حرف برای گفتن خواهد داشت و چه بسا کیفیت 
مدال ها هم بهتر از این شود. نسل جدید تکواندوی ایران با پیشتازی ناهید کیانی به پاریس رسید ولی 

حالا علاوه بر ناهید، آنها سه پدیده دیگر هم رو کرده اند که همگی بین ۱۹ تا ۲۴ سال دارند.

ناهید کیانی
ناهید یکی از چهره های برجسته کاروان ایران در پاریس بود. او سال ها در وزن ۵۷ کیلوگرم 
زیر ســایه کیمیا علیزاده قرار داشت و پس از مهاجرت کیمیا شرایط برای او مهیاتر شد. کیانی 

تبدیــل به بخت اول تیم ملی زنان ایران در این وزن شــد و فرصت پیدا کرد 
تا در رقابت های جهانی و المپیک به میدان برود. ســال های نخست برای او 
در ایــن زمینه چندان خوب پیش نرفت؛ البته که تجربــه کم او در آن ادوار 
هم مزید بر علت شــد ولــی پس از اتفاقات توکیو ناهیــد کیانی بیش از هر 
زمان دیگری تبدیل به همان ســتاره ای شــد که باید. او رفته رفته خودش را 
در رقابت های آســیایی و جهانی تبدیل بــه یک ابرقدرت کرد تا اینکه پس از 
کسب مدال های مختلف در عرصه بین المللی، در آستانه برگزاری بازی های 
المپیک، تبدیل به نفر دوم وزن منهای ۵۷ کیلوگرم تکواندوی زنان شد. او با 
همین عنوان پا به پاریس گذاشت و با اعتماد به نفسی دوچندان یکی پس از 
دیگری از ســد رقبا گذشت تا اینکه ســرانجام به فینال رسید. این برای اولین 
بار در تاریخ ورزش زنان ایران بود که ورزشــکاری در مسابقات رودررویی به 
فینال می رســید. پس تا همین جا، او افتخار مهمــی را رقم زده بود ولی در 
تلاش بود تا با کســب مدال طلا، جاودانه شــود. بخت با ناهید یار نبود و در 
فینال نتوانست رقیب کره ای را شکست دهد. با این حال، با همان مدال نقره، 
او همین حالا پرافتخارترین ورزشــکار زن ایران در ادوار بازی های المپیک به 

شمار می رود.

مبینا نعمت زاده
مبینا یکی از چند پدیده ای اســت که تکوانــدوی ایران در پاریس معرفی 
کرد. او در ۱۹ســالگی و در شرایطی که اولین حضورش در المپیک را تجربه 
می کرد، دست به کار مهمی زد و عنوان سومی این بازی ها را به دست آورد. 
او در تاریخ ورزش ایران، دومین زنی اســت که پس از کیمیا علیزاده توانسته 
به مدال بازی های المپیک برســد. نکته درخورتوجــه درباره مبینا، بدون در 
نظر گرفتن این تاریخ سازی، سن وسال اوست. مبینا هنوز ۲۰ ساله نشده و حالا 
مدال المپیک در کارنامه دارد. طبیعی است که با حفظ و ارتقای همین روند، 
او می تواند در آینده تبدیل به نفر اول وزن خودش شده و بخت اصلی کسب 
مدال طلا در المپیک آتی شود. این همان چیزی است که خودش هم پس از 
کسب مدال برنز پاریس به آن اشاره کرده و نشان داده که انگیزه زیادی برای 
محقق کردنش دارد. پس می توان امیدوار بود که با توجه به سن و سال مبینا، 

او همچنان در آینده سهمی در سبد مدالی کاروان های ایران داشته باشد.

مهران برخورداری
مهران شبیه ترین نسخه تسلیم ناپذیری است. کمتر کسی تصورش را می کرد 
او بتواند هر بار از سرنوشت شومی که برایش در بازی رقم می خورد، جان سالم 
به در ببرد و به عنوان یک فاتح از نبرد خارج شود. ولی او به غیر از بازی فینال 
که به غول تونسی قافیه را باخت، این سناریو را به بهترین شکل ممکن اجرا 

کرد و توانست اولین دارنده نقره تیم تکواندوی مردان لقب بگیرد. اگر بخت با او یار بود، مهران 
این شانس را داشت تا یک روز زودتر، طلسم ۱۶ ساله تکواندو در المپیک را بشکند. هرچه بود، 
ولی همان نقره هم جذاب بود. جذاب از این بابت که کسی شانس زیادی برای رسیدن مهران 
برخورداری به فینال بازی های المپیک قائل نبود ولی او در ۲۴ ســالگی به خوبی توانایی هایش 
را بروز داد. او هم با تجربه المپیک و البته سن و سال جوانی که دارد، می تواند به خوش رنگ تر 
کردن مدالش در آمریکا خوش بین باشد. هرچند که این موضوع محقق نمی شود، مگر با حفظ 

و ارتقای شرایط کنونی.

آرین سلیمی
ایــن یکی را می توان حتی پدیده کاروان ایران در پاریس دانســت. آرین نســخه عجیبی از 
سختکوشــی در عین جوانی است. شــاید اگر او سال ها پیش تســلیم این پیشنهاد می شد که 
والیبالیســت یا بسکتبالیست شــود، این روزها در ورزش ایران این قدر اسم جذابی نداشت. اما 
سرنوشت برای او روزهای قشنگ تری ترسیم کرده بود. برخلاف مهران برخورداری که تا فینال 
رفت و افتاد، آرین در فینال هم درخشــان و بی نظیر ظاهر شــد تا در ۲۰ ســالگی، طعم شیرین 
مدال طلای المپیک را بچشد. همین گزاره برای اهمیت کار او کافی است؛ اینکه در ۲۰ سالگی 
توانســته طلای المپیک داشــته باشد، کار بسیار بزرگی اســت. برای تکمله هم کافی است تا 
برجسته شــود که آرین طلسم ۱۶ ساله تکواندو را شکســت و بعد از این همه سال دوباره این 
رشــته ورزشــی را در المپیک صاحب مدال طلا کرد ولی نکته مهم تر هنوز همان سن و ســال 
اســت. او در شرایطی است که به درســتی اشاره کرده برنامه ریزی خواهد کرد تا سه مدال طلا 
در المپیک به دســت بیاورد. اگر چنین شود، او بالاتر از همین هادی ساعی که این روزها با دو 
طلا و یک برنز پرافتخارترین المپین ایرانی اســت، می تواند برای همیشه در تاریخ ورزش ایران 

ماندگار شود.

چرا تکواندو بهترین تیم کاروان ایران در پاریس بود

نسل ناهید

مراسم اختتامیه المپیک تابستانی ۲۰۲۴ پاریس برگزار شد تا 
پرونده سی وسومین دوره بازی های المپیک با تمام اتفاقات تلخ 
و شــیرین، زیبا و جنجالی بسته شــود. در این بین برنامه دهکده 
المپیک شــبکه ورزش در شــرایطی مطابق شــب های گذشته 
روی آنتن رفــت که به پخش بخش هایی از مراســم اختتامیه 
اختصاص داشــت و البته علیرضا حیدری و حســین توکلی، دو 
قهرمان ســابق ورزش ایران در رشــته های کشتی و وزنه برداری 
هم میهمان برنامه بودند. در اواسط این برنامه، مجری از حیدری 
درباره قاب ماندگار المپیک پاریس که در ذهنش مانده، ســؤال 
کرد. این قهرمان پیشین کشتی کشورمان هم جواب داد که تقابل 
کیمیا علیزاده و ناهید کیانی برایش غم انگیز بوده و امیدوار است 
دیگر تکرار نشــود و جوانان در کشــور خودمان بمانند و ورزش 
کنند. حیدری در این بــاره چند جمله ای را به زبان آورد: «زمانی 
که دو ورزشــکار ما باهم مبارزه کردند دلم گرفت. برای بچه ای 

دلم سوخت. دوست نداشتم بچه خودمان را به این شکل ببینم. 
یک کسی دورش شلوغ و دیگری آن قدر بی پناه ». در ادامه اتفاق 
عجیبی افتاد؛ در شــرایطی که شــاهد پخش مراســم اختتامیه 
بودیم، دوربین به استودیو برگشــت و مجری برنامه در اقدامی 
غیرمنتظره اعلام کــرد با آقای حیدری خداحافظی می کنیم، اما 
در خدمت آقای توکلی هســتیم. این اتفاق حتی باعث شگفتی 
حســین توکلی پیشکســوت وزنه برداری هم شد. مجری برنامه 
گفت: «آقای حیدری را مشــایعت می کنیم ». این موضوع باعث 
شد بلافاصله در رسانه ها و فضای مجازی، ویدئوی صحبت های 
حیدری با تیتــر اخراج علیرضــا حیدری از برنامــه تلویزیونی، 
منتشر شــود. این اتفاق جنجالی باعث شــد تا علیرضا حیدری 
نســبت به آن واکنش نشــان دهد. او روز گذشته در گفت وگو با 
تابنــاک درباره اتفاقی که در شــبکه ورزش تلویزیون رقم خورد 
گفت: «من ساعت ۱۱ می خوابم و هر روز ساعت ۶ صبح از خانه 

بیرون می روم. واقعا خســته بودم و خودم می خواســتم بروم. 
طبیعتا آنها از صحبت های من درباره کیمیا و ناهید خوش شان 
نمی آید، اما خودم خواستم برنامه را ترک کنم. بیننده ها در حال 
تماشــای تصاویر اختتامیه بودند و مجری گفت اگر این طوری و 
بدون خداحافظی بروید، خوب نیست و حرف و حدیث می شود. 
بــرای همین دوربین به اســتودیو آمد و بقیه ماجــرا را هم که 
همــه دیدنــد ». در هر حــال علیرضا حیدری که پــس از مدتی 
نســبتا طولانی یک بار دیگر در قاب تلویزیون حاضر شــده بود، 
در ادامه افزود: «من واقعا نمی خواســتم به برنامه بروم، چون 
حتی فرصت نکردم بســیاری از کشتی ها را ببینم اما چون قول 
داده بــودم، رفتم. از طرفــی به نظرم در تلویزیــون یک حالت 
دو دستگی وجود دارد و چون خیلی از مواقع برخلاف خواست 
مــردم حرکت می کند، رفتن به تلویزیــون باعث به وجود آمدن 

حرف و حدیث هایی می شود ».

علیرضا حیدری: از صحبت من درباره ناهید و کیمیا خوش شان نیامد


